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    感谢您购买本公司的产品，在使用本产品前，请认真阅读本说明书。

1.基本按键介绍

2.功能说明

3.充电器的使用

①  开机键
②  拍照键
③  Mini-SD插口
④  Mini-USB接口
⑤  指示灯

⑥  声音控制键
⑦  3.5mm耳机接口
⑧  摄像头
⑨  电池盖
⑩  GPS支架

2.1 开机/关机
      开机：在关机状态下，按住电源开关3~5秒即可开机，开机时会显示松日LOGO。如下图：

2.2 系统主界面
      开机后，在系统主界面下，点击屏幕下方的小图标即可切换到该功能的页面，点击右下角的箭
头图标可以翻页查看，翻页时屏幕中间会有动画效果。

2.3  二级界面-系统设置
       在此界面下，点击屏幕上的图标即可进入对应的功能，点击右下角的箭头图标可以翻页查看，翻
页时会有动画效果。

3.1  USB充电器
       先将充电器插入220V的交流电插座，再将另外一头插入本机USB插口

3.2  汽车充电器
       先将汽车充电器的一头插入点烟器插孔内，再将另外一头插入本机的USB插口（如下图）。

      休眠/关机：在开机状态下，按住电源键3~5秒，屏幕会出现休眠/关机确认画面，如下图：

       在此界面下，点击         按键可进入休眠状态，点击         按键可关机，点击         按键退出此

界面返回到正常操作状态。

休眠唤醒：在休眠状态下，按一下机身上的电源键可退出休眠界面返回到正常操作状态。

序号 故       障 原因分析 解决办法

1

2

3

无法开机

死       机

无法充电

1.电池电量耗尽（按电源键时，
屏幕没有显示）。

请使用充电器为本机充电。

2.在启动界面出现后，长时间停止不动。
取出电池，然后再次装入电池后正常
开机使用 

取出电池，然后再次装入电池后正常
开机使用 

屏幕不显示，或者有显示但显示不变
且按任何键无效。

在充电时，本机的绿色指示灯没有亮
或屏幕没有显示充电符号。

1.充电器是否插入正确或通电。
2.充电器损坏。
3.电池损坏或电池已充满电。

4.简单故障排除
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1. Key Introduction

2. Function Introduction

① Power On/Off
② Camera Key
③ Mini-SD Jack
④ Mini-USB Jack
⑤ Indicator 

⑥ Volume Control Button
⑦ 3.5mm Earphone Jack
⑧ Camera
⑨ Battery Cap
⑩ GPS Stand

2.1 Power On/Off
Power On: In power off status, press the power button for 3~5 seconds to turn on the device, 
then the "NATIONAL GEOGRAPHIC" LOGO  will be displayed on screen.

Sleeping&Power Off: In power-on mode, press the power button on the device for 3~5 seconds 
then the sleeping mode or confirmation for power-off screen will display as follows:

THE MANUFACTURER IS NOT RESPONSIBLE FOR ANY RADIO OR TV INTERFERENCE CAUSED

BY UNAUTHORIZED MODIFICATIONS TO THIS EQUIPMENT. SUCH MODIFICATIONS

COULD VOID THE USER’S AUTHORITY TO OPERATE THE EQUIPMENT.

This device complies with Part 15 of the FCC Rules.

Operation is subject to the following two conditions:

1. This device may not cause harmful interference, and

2. This device must accept any interference received,

including interference that may cause undesired operation.

Waking-up from the sleeping: When in sleeping mode, a short press on the power-on button of the 
device will wake up the system.When in sleeping mode, all the procedure in operation will pause but 
will back to normal status after waking up.

In this UI click the button          will be in sleeping mode, click the button          will power off; click 
the button           to exit the UI and back to normal operation.

Thanks for purchasing our product. Please read this manual carefully before starting to use this device.
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2.2 System UI
After power on, under this UI, click icon on the left screen to enter the function page. 

3. Charger Application

 4. Trouble Shooter

2.3 Secondary UI(Customized)
Under this UI, click the button on screen to enter the function page.

3.1 USB Charger

Take out the USB charger, plug it into the wall outlet with AC 220V (100V~240V), then plug USB 

line into the USB jack.

3.2 Car Lighter Charger

Please insert the car charger into car cigarette lighter jack, then plug into the USB jack(see the 

illustration below).

No. Fault Possible Cause Solutions

1

2

3

No power on

Dead Unit

Battery drained (The screen has no 
further display after a blink when 
pressing power on button.)

Please refer to the description of battery 
charging in this manual, only use the 
enclosed charger to charge the device.

No display of the screen, or display 
on screen is frozen as any button is 
pressed.

Take out the battery, then put it back, 
start the device again.

Impossible to 
recharge

During charging, the green LED 
indicator of the device has no light 
or no charging sign displayed on 
the screen.

If the charger is connected properly and 
powered.

Charger is damaged.

Battery is damaged or full charged.

软体：

审核：

GP430

简易中文说明书

Simple User Manual

封面

封面
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FCC NOTE:



 

NOTE: This equipment has been tested and found to comply with the limits 

for a Class B digital device, pursuant to Part 15 of the FCC Rules. These 

limits are designed to provide reasonable protection against harmful  

interference in a residential installation.  

This equipment generates, uses and can radiate radio frequency energy and, 

if not installed and used in accordance with the instructions, may cause 

harmful interference to radio communications. However, there is no 

guarantee that interference will not occur in a particular installation. 

If this equipment does cause harmful interference to radio or television 

reception, which can be determined by turning the equipment off and  

on, the user is encouraged to try to correct the interference by one or 

more of the following measures:  

—Reorient or relocate the receiving antenna.  

—Increase the separation between the equipment and receiver.  

—Connect the equipment into an outlet on a circuit different from that 

to which the receiver is connected.  

—Consult the dealer or an experienced radio/TV technician for help. 

 


